



Кашевский Павел
«Александр Родченко – пионер советского дизайна
и рекламы»
Плакат. Компьютерная графика. 2021 г.

Kashevsky Pavel
«Alexander Rodchenko – pioneer of Soviet
design and advertising»
The poster. Computer graphics. 2021

e-mail: kashevsky09@yandex.ru

<https://www.facebook.com/kashevsky/>

Работа экспонировалась на выставке «World Tour-China Station» в рамках Международного выставочно-конкурсного проекта «ФОРМА = РАКУРС», посвященного 130-летию со дня рождения А. Родченко, г. Чжэнчжоу, Китай (2021 г); отмечена дипломом Международной общественной ассоциации «Союз дизайнеров» за высокий творческий уровень произведения искусства; экспонировалась на персональной выставке плакатов Павла Кашевского в галерее Белорусского союза дизайнеров (2022 г.); отобрана Советом Белорусского союза дизайнеров в коллекцию будущего музея плаката.

The work was exhibited at the exhibition "World Tour-China Station" as part of the International Exhibition and Competition Project "FORM = ANGLE", dedicated to the 130th anniversary of the birth of A. Rodchenko, Zhengzhou, China (2021); awarded with a diploma of the International Public Association "Union of Designers" for the high creative level of a work of art; exhibited at the personal exhibition of posters by Pavel Kashevsky in the gallery of the Belarusian Union of Designers (2022); was selected by the Council of the Belarusian Union of Designers for the collection of the future poster museum.